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 Kjære medlemmer i Verdal Jeger- og Fiskerforening. 
Det er snart årsmøte og det er på tide å oppsummere året som har gått. Årsmeldingen 
blir som vanlig publisert på vår hjemmeside. Det blir lagt ut noen eksemplarer i 
papirformat ved oppmøte på årsmøtet som blir avholdt 14.mars oppi klubbhuset. 

Vi har hatt flere antall styremøter i år enn tidligere pga stor aktivitet både internt og 
eksternt. Som leder har jeg blitt invitert på mange møter utenom våre interne møter. 
Disse møtene har jeg referert om på styremøtene. Det virker som vår forening og jeg som 
leder blir invitert i flere møter og sammenkomster enn tidligere. Det må vi vel se på som 
positivt at vi som en forening blir ønsket i å bidra i forskjellige agendaer i vår kommune 
og fylke. 

Når det gjelder summering av de enkelte utvalgene sine aktiviteter som jeg vanligvis har 
skrevet noen ord om, så viser jeg i år til deres årsmeldinger. Vil med stolthet si at vi 
fortsatt er en veldig aktiv forening med utrulig engasjerte og flinke personer. Ingen nevnt 

ingen glemt, men en STOR TAKK til alle sammen       

Nytt av året er at vi har satt ned et eget utvalg som vi har kalt Arealplan gruppe. Dette 
med ønske om å utvikle og utbedre hele anlegget oppi Tromsdalen på best mulig måte. 
Alle utvalg og styre er med i gruppa, samt at vi har vært så heldige og fått med oss Frode 
Strand i utvalget. Det er av stor betydning, så takk til han for sitt bidrag. Kommer tilbake 
til mere detaljert om dette senere, det er mange gode og nye forslag for å utnytte 
området for foreningen på best mulig måte. Jeg har snakket en del på styremøtene og 
arealplan møtene om å endre navn på anlegget vårt til noe med Aktivitetspark som del 
av navnet. Det er kommet forslag fra Leirdue på «Verdal Jeger og fisk Aktivitetspark, og 
fra Storvilt på «Verdal jeger og fisk skyte- og aktivitetspark». Styret innstiller på det siste. 

Nå har vi over litt tid erfart bruken av nyanlegget vårt på Leirduebanen, og jeg vil påstå 

har innfridd og vel så det      . Det er fremdeles planer og forbedringer på gang med 
utvikling av leirduesti som pågår, og dette er tatt med inn i arealplanen.  

Det jobbes for tiden med et spennende og ambisiøst utkast fra storvilt på forbedringer 

av eksisterende og noe nytt på anlegget      . I skrivende stund er det ikke presentert, men 
kan komme på bordet mot årsmøtet. Dette har også blitt diskutert, og tatt inn i 
arealplanen.  Medlemstallet er ganske stabilt, med en liten økning fra siste år. 

Med disse ordene i årsmeldingen vil jeg takke alle de som deltar i en eller annen form for 

dugnadsarbeide, og ønsker alle et godt jakt – fiske og frilufts år i 2024       

                                                                     Terje Vik  

 



 

Hovedstyret har i 2023 hatt denne sammensetningen 
Leder      Terje Vik 
Nestleder  John Olav Larsen 
Kasserer  Agnar Løbakk 
Sekretær  John Olav Larsen 
Elv utvalget  Arne Christian Aasland 
Storvilt utvalget Svein Ove Kulsli 
Kvinneutvalget Anita Verås-Nordskag 
Jaktutvalget  Geir Ove Lerfald 
Fiskeutvalget  Annbjørn Austmo,  
Leirdueutvalget Terje Svendsen 
Studieutvalget Arild Stenberg 
Ungdomsutvalget  Mathias Aasgaard Indal 
 
Representasjon 

Verdal Jeger- og Fiskeforening har vært representert på en rekke møter, kurs og 
tilstelninger. 

Fylkesårsmøtet ble avholdt på heia/Snåsa og der var Vjff representert med Anita Verås, 
Anna-LenaLøbakk og Annbjørn Austmo. 

Anita Verås er representert i det sentrale kvinneutvalget i Njff.  

 

Antall aktive betalte medlemmer den 31.12.23 var 662 medlemmer.  

 
 

 

 

 

 

 

 



ÅRSMØTET VIL AVHOLDES I KLUBBHUSET I TROMSDALEN 
DATO: 14/3-2024 kl. 18:00 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden. 
2. Valg av møteleder og sekretær. 
3. Valg av to medlemmer til å underskrive protokoll. 

FASTE SAKER: 
Medlemskontingent    
Styrehonorar     
Utsending til fylkesårsmøtet 
Godkjenning av årsmeldingen. 
Regnskap 2023, vedlegg 
Budsjett 2023 
Valg. 

 

INNKOMMENDE SAKER: 
Forslag på navneendring på Vjff anlegget i Tromsdalen forslått av Lerdueutvalget ved Knut 
Solhaug: 

1.  «Verdal Jeger og fisk aktivitetspark» 

Forslag fra Svein Ove Kulsli v/ Storviltutvalget: 

2. «Verdal Jeger og fisk skyte- og aktivitetspark» 

Hovedstyret innstiller på forslag 2. 

Navneendring kommer med bakgrunn av den arealplanen som er under utarbeidelse av en egen 
komite. 

 

 

 
 

 

 

 

 



 

ÅRSMELDING FRA FISKEUTVALGET 2023 

Utvalget har i perioden bestått av:  

Annbjørn Austmo, leder 

Livard Austmo, nestleder 

Rune Johnsen, styremedlem 

Jo Larsen, styremedlem 

 

I juli arrangerte utvalget fiske- og grilldag for Aker Solution-ansatte ved Straumen bru på Inderøy. 

Bra oppmøte, og fisk ble det på de fremmøtte. 

Vi har arrangert 2 fiskekvelder ved Leksdalsvatnet, med kaffekoking og grilling. Det var bra oppmøte 

begge kvelder. 

Utleie av båten ved Svartbekken har vært meget bra. 

Håper båt nr. 2 kommer i bruk så snart isen forsvinner. 

Takk til Inga Berit for leie av naust. 

 

Verdal jff v/fiskeutvalget 

Annbjørn Austmo 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 



 

ÅRSMELDING FOR KVINNEUTVALGET 2023 

Utvalget har i perioden bestått av:  

Anita Verås-Nordskag, Leder 

Inga Berit Lein  

Ragnhild Leinum  

Janne StorholmenRenate  

Musum Stangvik 

Miljøtrening 

Vi har gjennomført flere mandagskvelder med miljøtrening og utstillingstrening i samarbeid med 

Nord-Trøndelag elghund klubb. Det har vært åpent for alle hunderaser og både kvinner og menn ☺ 
Det ble fokus på utstillingstrening, hverdagsdressur og sosialisering. Veldig bra oppmøte de fleste 

kvelder.  

 

 

Blodsporkurs 

Blodspor/ettersøkskurs ble gjennomført på 4 kvelder i Tromsdalen. Kurset besto av teori 

og praksis. 9 deltakere på årets kurs. Flere fikk gjennomført blodsporprøve og fikk 

godkjent ettersøkshund.  

Takk til alle som stilte opp under kurset.



Skytekveld for damer 

Det ble arrangert 2 skyte kvelder for damer på rifle- og haglebanen. Godt oppmøte på begge 

baner – flere som prøvde seg for første gang. Kvinnelige instruktører ga tips til de som ønsket 

det. 

Egne kvelder for damer er foretrukket av flere. Vi håper at egne kvelder for damer kan bidra til at 

flere tørr å delta på de ordinære skyte kveldene. 

Takk til Storviltutvalget og leirdueutvalget for samarbeid. 

                                                                                                         



Jakthelg for damer 

Den 3-5. november ble det arrangert damejakthelg. Sammenlignet med tidligere år var det mange 

som var på jakt for første gang, og flere hadde nylig tatt jegerprøven. Dette er veldig gøy! 

Fredag ble det informasjon, gjennomgang av sikkerhet på jakt og partering av vilt. Damene fikk 

blant annet prøve seg på rådyr, hare, gås med god veiledning av erfarne jegere. Deretter ble det 
servert pannestekt hare og gås med tilbehør. 

 

 

 

 

 

 

 

Lørdag var den store jaktdagen og damene ble delt inn i 2 jaktlag ( Vinne, Volhaugen ) men vi slo 
begge jaktlagene til ett lag pga frafall ( sykdom). Jaktlaget felte ett rådyr. Alle hadde hatt en lærerik 
dag med mange opplevelser. Jaktdagen ble avsluttet i lavvoen med jegergryte og deling av 
jakthistorier. En stor takk til Espen stilte med jaktterreng. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kvinneutvalget sender en stor takk til alle som har bidratt med å gjennomføre disse aktivitetene. 

 

 



ÅRSMELDING FRA LEIRDUEUTVALGET 

Utvalget har i perioden bestått av:  

Terje Svendsen, leder 

Stian Neslin Nilsen 

 Henrik Ekseth, Lasse Rotmo,  

Bård Storhaug 

 Kenneth Arntzen 

 Tore Sørli 

 Emil Andre Liff Rømo 

 Markus Wik, 

 Lars Erik Liff, 

Mads Olsen 

 Bjørn Arild Sørmo 

 Tore Gustavson 

 Mathias Aasgaard Indal 

 Knut Solhaug 

 Marius Bugge Norum 

 Frank A Johansen 

Martin Nossum Matberg 

Geir Rømo 

 Trond Ove Matberg 

 Sivert Haugan

 

Vi har hatt en del utskifting av medlemmer igjennom året, noe som har vært litt 

utfordrende mtp framdrift av byggeprosjektet. Men vi kom i mål til slutt. 

Vi har hatt ei ledergruppe bestående av Terje Svendsen, Frank A Johansen, Knut Solhaug, 

Tore Gustavson. 

Vi har hatt et travelt år med mye prosjekt og bygging for å få ferdigstilt anlegget, noe vi 

fikk til. Vi har hatt aktivitet hver tirsdag og torsdag hele sesongen. Vi valgte å ha åpent i 

sommer som et tilbud til de skyte glade. Vi hadde også normal drift da småviltjakta da 

jakta ble stoppet Vi holdt åpent ut uke 39. Vi har hatt bra oppmøte gjennom sesongen, 

dog litt lavere enn vi hadde håpet. Vi har fått på plass en ammunisjonsbunker sammen 

med storvilt som ble bra. 

Trapp banen er ferdig, gjenstår litt arbeid på sporting banen før vi er helt i mål med 

ønskene/planene våre. Vi har hatt noen stevner med bra oppmøte gjennom året. Vi har 

også stilt opp som instruktører på banen på jegerprøvekurs. Vi har hatt 2 skyte kvelder for 

damer der det var bra oppmøte, noe jeg mener vi har stort utbytte av. Det har vært skyte 

kvelder for ungdom noe som kan øke rekruteringen. 

I tillegg har vi hatt diverse utleie og eventer til bedrifter og utdrikkingslag. 

 

Terje Svendsen 

 



ÅRSMELDING FRA ELVEUTVALGET 

Elveutvalget har hatt følgende medlemmer i 2023:  

Arne C Aasland – Leder 

John Olav Larsen – NK 

Harald Martinussen – Kasserer 

Torgeir Skevik – sekretær 

Odin Granheim 

Jan Erik Haga 

Aleksander Haga 

Ørjan Granheim 

Frode Kjønstad 

Arild Stenberg 

Petter Sandsaunet 

Roar Fanum 

Elveutvalget har gjennomført flere arbeidsmøter/dugnader gjennom sesongen og før sesongen. 
Det er ryddet for fremkommelighet på flere vald, og Landfaldhytta ble satt i gang for sesongen. 

Før sesongen mistet vi valdene Vest-Grunnan Nord og Sør, samt store deler av Helgåa 
nedstrøms Granfossen. Helgåa elveeierlag valgte å leie ut til private aktører. Dette er en trend vi 
setter svært liten pris på da mer og mer av elva nå administreres av private kommersielle aktører 
med mål om å tjene mer og mer penger. Dette gjør at mannen i gata får mindre tilgang til godt 
laksefiske, da disse valdene stort sett leies ut eksklusivt til høye priser. Dette medfører 
dessverre at færre ungdommer får mulighet til å bli hekta på laksefiske. 

På den annen side er vi svært glad for at staten ved Opplysningsvesenets fond på nytt leide ut de 
gode strekningene på Prestgårdsvaldet til Vjff. Dette etter 10 års fravær. I tillegg fikk vi tak i et 
nytt vald som Vjff tidligere har hatt, Balgård. Dette setter vi stor pris på, og valdet viste seg å bli 
veldig populært. På Balgård satte Elveutvalget opp en splitter ny gapahuk, ferdig kvelden før 
åpningsdagen.  

Når det gjelder fangster og vannføring viser vi til tabeller under her. Vi vil likevel nevne at enkelte 
av Vjff leverte gode fangster, og flere av de største fiskene ble tatt på vald som disponeres av 
Vjff. Det er fanget 630 fisk totalt, med en snittvekt på 3,9 kg. Av totalen utgjør laks 418 fisk med 
en totalvekt på 2150 kg, og en fin gjennomsnittsvekt på 5,1kg. Det betyr at det var et svakt innsig 
av smålaks i 2023. 

 

 

 

 

 

 

 



Statistikk: 

Laks: 

 

Sjø-ørret (Fredet): 

 

Total registrert fangst: 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Som vi ser av grafene over så er det en klar sammenheng mellom vannføring og fangster.  

Økonomisk kom vi ut godt i 2023, og vi ser en stadig økning i inntektene. Det meste går tilbake til 
grunneierne, noe som også er riktig med tanke på at vi har som mål å kunne gi allmennheten og 
spesielt den yngre garde et tilbud om laksefiske. Det viktig at grunneierne føler de får noe 



økonomisk tilbake til tross for at de leier ut til en frivillig organisasjon. Stor takk til de 
grunneierne som er med oss! 

Det meste av salget går nå gjennom Inatur. Dette er en endring vi har sett de siste årene, og nå er 
det klar overvekt av nettsalg. 

Fiskereglene for sesongen var tilnærmet som i fjor. Sjø-ørret er fremdeles fredet. Dette til tross 
for en fin oppgang i fangster (bifangst), med en veldig solid snittvekt. (Se tabell). 

Laksekovoten var en laks pr. døgn, og 2 for sesongen, der en kunne være over 65cm.  

Vi får mange kommentarer på disse kvotene, men de er det NINA sammen med 
Fellesforvaltningen for Verdalsvassdraget som setter. Vjff kunne i alle fall tenkt seg en kvote 
også på «fang og slipp», da vi ser at dette blir overdrevet og utført feil av mange fiskere.  

Elva har levert stabilt gode fangster de siste årene, og oppgangen i Granfossen viste en oppgang 
på 631 laks og 66 sjø-ørret. Dette er det tredje beste året siden kameraovervåking ble montert i 
Granfossen for 10-11 år siden. 

Med håp om å se deg i elva til fine opplevelser neste sesong! 

For elveutvalget Vjff 

John Olav Larsen  

Bilde av en fornøyd Torgeir Skevik, laks 11,9kg/107cm tatt på mark på Balgård den 5. juni 2023 
kl. 17:10: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ÅRSMELDING FRA JAKTUTVALGET 

Jaktutvalget har i 2023 bestått av følgende personer:  

Geir Ove Lerfald (leder), Johnny Nilssen (nestleder), Per Olav Helden (referent), 

Trond Buran, Leif Skjevik, Tommy Nilssen og Erik Aunøien  

 

 

Utvalget har gjennomført to møter (februar og august) samt at leder har avklart div. saker på 

e-post. Leder har også deltatt på alle hovedstyremøtene, og info. fra disse møter er tilført alle i 

jaktutvalget. 
 

 

Tverråsjøhytta:               

Det har da blitt gjort litt vedlikehold på hytta i 2023 også.  

27 mars ble det kjørt ved, vindu, trelast og annet forbruksmateriell opp og satt av ved 
parkering ved bommen. 29 mars ble alt dette kjørt opp til hytta av Per Olav Helden.  

10.juni ble det fellesdugnad på hytta, og det møtte opp 6 personer som deltok på denne 
dugnaden. 

Det ble byttet vindu på stuen på hytta, laget nye soveplasser på hemsen samt satt opp 
en delingsvegg mellom sovedel og lagringsdel på hemsen.  Det ble også montert en liten 
dør inn til lagringsplass på hemsen.  

Det har ikke vært så stor pågang på utleie av hytta i 2023 sesongen da det ikke ble noe av 
jaktsesongen på småvilt i år. Men noe utleie har det blitt ifølge Johnny Nilssen. 

Ser frem til en forhåpentligvis bedre sesong i 2024  

Det er nå skrivende stund tatt en runde på hytta og sett over litt hva som må gjøres av 
dugnadsarbeid i 2024. 

Transport av ved og varer til hytta  

 



 

Bufe-testing (aversjonsdressur) mot sau:  

Årets turnusliste ble satt opp med en ekstra kveld både før og etter sommerferien. 

Dvs. to ekstra ordinære kvelder med 18 hunder hver kveld. Booking ble gjennomført med 
digital påmelding. Så å si alle kvelder var fullbooket og oppmøtet var bortimot 100% 

I tillegg ble det satt opp to ekstra kvelder for noen hunder fra trekkhund-klubben og 
`etternølere` også dette året. 

Totalt ble det gjennomført ca. 200 runder i sau-trøa, og utstedt godt over 100 bevis. 

(Vi måtte bestille opp nye bevis to ganger. (100 stk.)) 

Det ser ut som om mange av de som er godkjent for aversjonsdressur er godkjent frem 
til 2024, og alle disse må derfor oppdateres i løpet av 2024 og før ny testing starter til 
våren/sommeren. 

3 nye kandidater til aversjonsdressur blir iverksatt tidlig 2024 (og sikkert i gang når denne 
årsmelding er levert) 

Vi har sendt ny forespørsel om samme avtale om sau og sted også for 2024, men vi har 
ikke fått endelig svar i årets utgang. 

 

Vi takker Tore Øgstad for velvillig lån av sau og test-området samt flytting av sauer mellom 

våre to test-områder. Takker også Stiklestad Hundesenter for bruk av ``test-område 2``. 
 

 
Tabell (innsendt Norges Jeger & Fiskerforbund) over antall og type hunder vi har testet. 

 

Hundetyper Sum antall 

1.gangsbevis 

Sum antall 

Fornyet bevis 

Stående fuglehunder 61 12 

Apporterende og støtende hunder 
jakt 

14 6 

Drivende hunder jakt 27 13 

Spisshunder jakt 0 0 

Andre hunderaser 4 4 

Blandingshunder 0 0 

Samlet antall: 106 35 

 



 

Jakt og Jaktkort: 

Lite ryper og småvilt i fjellet gjorde at for første gang i historien ble all 
fugljakt over Verdalsbrukets eiendom avlyst før 10 september, og dermed 
også vårt terreng på Tverråsjøan.  Innbetalt jaktkort av jegere ble derfor 
tilbakebetalt. 

 

                

 

Jakt-statistikk fra 2015 og hittil: 

          

                                                                                                         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

For Jaktutvalget  

Per Olav Helden                                                         

 

 

År Ant. Jaktkort 

 

Ant. 
Jakt 

dager 

Felte 

Ryper 

Felte 

Stor- 

fugl 

(Tiur) 

Felte 
Orr- 

haner 

Felte 

Harer 

Års- 

kort 

2  

Dagers 

2015 30 - 84 60 1 0 0 

2016  24 - 105 107 3 2 0 

2017 24 - 84 106 3 2 0 

2018 25 - 85 104 4 3 1 

2019 22 - 79 96 1 1 0 

2020 25 5 152 196 1 3 0 

2021 31 0 116 198 2 2 0 

2022 33 0 172 158 2 3 0 

2023 0 0 0 0 0 0 0 



ÅRSMELDING FRA STORVILTUTVALGET 

Storviltutvalget har i 2023 bestått av:  

Leder: Svein Ove Kulsli 

Nestleder: Marthe Brueng 

Sekretær: Audun Valstad 

Utvalgsmedlemmer: Reidar Norstrøm, Jørgen Valstad – Marthe Brueng – Marius Tingstad – Arve 
Staberg – Kjetil Olav Helden –Jørun Kvitvang – Inge Molden- Einar Karstein Indahl, Torje 
Norstrøm, Arnt Olav Grendahl, Jonny Hallem. 

 

Aktivitet 2023 

Det er gjennomført 11 utvalgsmøter i storvilt i 2023. 

Det er blitt mye dugnad i 2023. Mye av dugnaden er knyttet til å rydde og vedlikeholde bygninger 
og holde gress og annen vegetasjon i sjakk. I tillegg har det blitt mange timer med dugnad knyttet 
til bygging av ammunisjonsbunker, som skal være et samarbeidsprosjekt med hagle. Det er 
gjennomført dugnad for å sikre god kvalitet på skivemateriell. 

Det er gjennomført treningskvelder på banen tirsdager i perioden 2 mai -19 september, med 
ferieopphold i ukene 28,29,30 og 31. Treningskvelder for konkurranseskyttere er holdt på 
torsdager. Skytetreninger startet på tirsdag 2.5.2023. det ble gjennomført 10 treningskvelder før 
ferien, hvor tiden mellom kl 1700-1800 var reservert for ungdommer, og 7 kvelder etter ferien.  

Planlegging av ny skyttergrav, standplass, 22 cal skytebane og nytt sosialt bygg. Det ble etablert 
kontakt med Frode Strand i Verdal kommune for søknad om tippemidler. Det ble forsøkt å 
komme i gang høsten 2023 med å få opp ny skyttergrav. Men planprosessen ble ikke god nok og 
styret kunne ikke godta oppstart. Videre plan er å få ferdigstilt plan for skyttergrav og standplass 
til neste årsmøte.  

Vi har også i år hatt ett stort antall oppskytinger til storviltprøven. Det ble skutt 
skyteprøve/godkjenninger på elgbane og bjønnbane. Det ble gitt tilbud til alle skyttere om å ta 
jegergodkjenningen ved å ta bjønnprøven. Mange forsøkte og synes det var et godt alternativ. 
Bevegelig bjønnmål var også populært. 

Det er 50 medlemmer som har løste årskort og var ofte innom banen for å kontrollere at rifla var 
riktig innskutt, vedlikeholde skyteferdighetene, ta skyteprøve og.  

Det er foretatt utlån av banen til trening og godkjenning av deltakere på bjørnejaktlag i Verdal og 
Levanger. I tillegg ble banen utlånt til bjørnejaktlag i Stjørdal. 

Det er gjennomført stevner i henhold til terminliste. Det er gledelig å se at vi har dyktige juniorer 
og seniorer. Men det må være en målsetting å rekruttere flere unge skyttere. Selv om vi ser 
utfordringen mht økte kostnader på bla. utstyr og ammunisjon.  



Ungdomsaktiviteter 

Utvalget har registrert at 63 ungdommer har besøkt riflebanen. Det er satset på å legge til rette 
juniorskyttere, som får årskort med verdi kr 500,-. Vi har egne skytetider en time før ordinært på 
elgbanen før ferien. Der får de gratis ammunisjon i begrenset mengde. Vi har 3 utlånsgevær med 
ulike caliber-6,5x55, 17 HRM og 22 LR. Mange unge får skyte for første gang under veiledning av 
erfarne skyttere, og med en av sine foresatte ved sin side. 

Det er på vinteren vært gjennomført skyting med luftgevær. Dette tilbudet vil bli videreført i 2023 
og utvidet til å omfatte skyting med eget gevær ved bruk av laserpatroner. Skytingen vil finne 
sted i låven til Inga Berit Lein. Vi håper dette vil gjøre rifleskyting mere attraktivt. Behovet for 
rekruttering av klart til stede. Ytterligere tilrettelegging for å rekruttere unge skal forsøkes utviklet 
videre i 2023.  

Sponsorer  

Våre lokale sponsorer er trofaste med oss og tilfører både materialer og velvillighet. Som en takk 
inviterte vi sponsorene på kaffe og skytetrening lørdag 12.8 og torsdag 17.8. Det var også 
mulighet for å ta skyteprøven. Våre sponsorer har bla. vært:  

NAVA Sport, Trones Bruk, Verdalskalk, Værdalsbruket A/S, Aker Solutions,  SBmaler, Obsbygg, 
NTE. E.verket 

 

Stevner i 2023 

Jaktfelt 

Klubbmesterskap- nr 1 Rune Sørholt- nr 2 Arnfinn Dullum- nr. Lars Hembre 

Jegerjaktfelt- nr 1 Gunnar Laukholm- nr 2 Inge Molden- nr 3 Jørgen Valstad 

NM- nr 1 Jørgen Valstad i klasse jeger A 

 

Elgbane 

Klubbmesterskap nr 1 Magnus Skjemstad- nr 2 Torje Norstrøm- nr 3 Håkon Gram Skjemstad 

FM- Jonas Norstrøm beste D1 

NM- Jonas Norstrøm nr 1 i D1 

Trønderkarusell Verdal JFF nr 2  med Torje Norstøm , Jonas Norstrøm- Jørgen Valstad 

 



 

Det må rettes en takk til alle medlemmene i utvalget og mannskapsbanken som ha deltatt og 
sikret at planlagte dugnader, stevner og treningskvelder har blitt gjennomført som planlagt. 

 

Fra venstre; Inge Molden – Jørgen Valstad- Sandra Elise Kvitvang- Reidar Norstrøm. 

 

Audun Valstad 

Sekretær 

 



ÅRSMELDING FRA STUDIEUTVALGET 
Vi i studieutvalget gjennomførte 4 jegerprøvekurs i 2023. Det var til sammen 83 deltakere 
på disse kursene.  

Alle kursene ble ikke helt fulltegnet, men alt i alt sier vi oss fornøyd. 

Leirdueutvalget bistår oss når det er skytedag, de åpner banen og stiller med instruktør. 
Dette er til god hjelp for oss og fungerer bra. Storvilt bistår oss også med instruktør på 
skytedagen. 

Vi i studieutvalget takker for aktivt år og ser frem til et nytt år med flere kurs. 

For studieutvalg: 

Arild Stenberg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



BUDSJET 2024 

 



VALG 2024 


